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حقوق 200 میلیونی، نوک کوه یخ 

این روزها دریافــت خبــر حقوق های نجومی به شکلی در 
جامعه مطرح می گردد کــه گویــی حرکتی نو و بدیع روی 
داده است، اما از سال ها پیش این امر در بی توجهی واحدهای 
نظارتی در وزارتخانه ها بارها مشاهده شده و موجی از 
اعتراضات از اطراف و اکناف ایجاد می شود. حتی مدیران ارشد 
جامعه نیز با مطرح کردن این حقوق ها به آن اعتراض می کنند، 
گویی تاکنون از آن بی اطلاع بوده اند. اگر افراد عادی در کوچه 
و بازار که سقف حقوق شان به پنج میلیون تومان می رسد، با 
دیدن و شنیدن این گونه بی عدالتی ها تعجب کرده و متاثر 
می شوند، نمی توان به آن ها ایراد گرفت اما مقامات طراز اول 
کشور چرا ناراحت و معترض می گردند؟! حقوق ۲۱۵ملیون 
تومانی عددی نیست که به توان از آن غفلت کرد، آن هم در 
پتروشیمی که این گونه حقوق ها پرداخت می شود، بخش های 
نظارتی تاکنون چه می کردند و چرا از این اجحاف غافل 
شده اند، باید پاسخگو باشند. یا اگر یک فرد برای مسافرت به 
شهر مقدس کربلا در پنج روز، پنجاه ملیون تومان فوق العاده 
دریافت می کند، با آشکار شدن موضوع چک دریافتی را پس 
می دهد، باید گفت گلی به گوشه جمال این مدیر که به رغم 
نسبت نزدیک فامیلی با مدیران ارشد و مافوق قید این مبلغ را 
زده و آن  را عودت  داده! معلوم نیست چند فقره از این پول ها در 
سازمان ها و ادارات پرداخته شده و می شود، اما بدون تردید این 
نوک کوه یخ در جریان حقوق های نجومی است. با کمال تاسف 
باید گفت و نوشت، این گونه پرداختی های بی حساب و کتاب 
در بسیاری از سازمان ها و ارگان ها وجود دارد و هر از چندگاهی 
باید منتظر شویم که یک فرد از فیش های حقوق یا چک های 
مرحمتی عکسی بگیرد و آن را رسانه ای نماید. بی شک تا 
زمانی که فقر بر جامعه سایه افکنده و برخی افراد در مدت یک 
ماه به اندازه ۱0 سال حقوق یک کارگر دریافتی دارند، کسی به 
فکر نادیده گرفتن حقوق 9۵ درصد از جمعیت کشور نیست. 
نگارنده به جناب آقای رئیسی پیشنهاد می کند که ایشان با 
یک دستورالعمل یا بخشنامه ای به سازمان های دولتی و تحت 
پوشش »توقف حقوق های نجومی« را اعلام و بلافاصله چند 
هیات را مامور رسیدگی و تعدیل این رفتارهای ناحق کند. نام 
کسانی که این گونه حقوق های نابرابر و ناحق را دریافت کرده 
و حق خود را حتی بیشتر از این ها قلمداد می کنند، باید اعلام 
گردد و کارکرد ماهیانه شان شفاف اعلام شود تا ببینیم که 
کارکرد آنها برای جامعه بیشتر بوده یا یک کارگر ساده، آن 
زمان فیش های حقوق هر دو را منتشر کنید. نکته ای که باید 
با عودت دریافتی های ناحق از بیت المال در سرلوحه دولت 
مردمی و انقلابی قرار گیرد می توان به دو  صورت مورد ارزیابی 
قرارداد:اول: دریافتی های اضافی و ناحق به دریافت کنندگان 
بخشیده شده و از این به بعد حقوق متعارف و متعادل به 
آن ها پرداخت گردد. دوم: دریافتی های مازاد بر کارکرد از 
دریافت کنندگان به شکل اقساط کسر و عودت گردد.تصور 
می شود درصورت تحقق نوع دوم جو سازی های کاذب همراه 
با اعتراضات و کار شکنی های تخریبی بخشی از سازمان ها را 
فراخواهد گرفت که بخش های نظارتی باید آماده مقابله با 

حرکات احتمالی باشند.

مجید ابهری 
آسیب شناس

نه تنها اصلاح طلبان بلکه آن دست ازکسانی که از اساس 
جمهوری اسلامی را قبــول ندارنــد ولی دلسوز کشورومردم 
هستند، نمی خواهند دولت سیزدهم شکست بخورد و نتواند 
حداقل به اقتصاد کشور سروسامانی بدهد. صد روز از تصدی 
دولت آقای رئیسی می گذرد وبا اینکه هنوز برای قضاوت نسبت 
به عملکرد او بسیار زود است ولی اجمالا می توان پیش درآمدی 
از وضعیت قوه مجریه داشت ونکات مهمی را به رشته تحریر در 
آورد. دولت با ادعای رفع سریع مشکلات روی کارآمد وازابتدای 
مسئولیت خوتلاش داشته و دارد که نشان دهد بسیاری از 
مشکلات باپرکاری و مدیریت انقلابی قابل حل هستند.دراین 
زمینه می توان به سفرهای گسترده استانی وانبوه جلسات 
پی درپی رئیس دولت اشاره کرد. البته تلاش مستمر، پیگیر و 
پرحجم مورد استقبال همه عقلاست و کسی نمی تواند از آن نهی 
کند و با جرات می توان از دولت آقای روحانی که دراین زمینه 
دچارضعف بود، انتقاد کرد. در زمانی که حجم بسیاری زیادی 
ازنابسامانی ها متوجه امور روزه مره مردم است واقعا هیچ راهی 
جز تلاش شبانه روزی همه مسئولان کوچک وبزرگ دولت 
وهمه ارکان حکومتی وجود ندارد. اما روشن است که وقتی ما 
درامورکلی با بحران ها وچالش های  عمیق روبه روهستیم پرکاری 
تنها قادر خواهد بود بخشی از مشکلات موردی را برطرف کند. 
مثلا وقتی کشور دچار خشکسالی است و6۵ درصد ازمخازن 
صدها خالی  هستند با هرمیزان ازکار وتلاش امکان رفع کامل 
مشکل وجود ندارد وگاهی تلاش های بی ثمرنه تنها موجب اتلاف 
منابع می شوند که خودعوارض منفی به وجود می آورند. دولت 
باید متوجه این جنبه از پرکاری وتعجیل وسرعت در عمل هم 
باشد. نکته بسیار مهم اینکه تاکنون دولت اصولگرایان درزمینه 

مشکلات وبحران های اصلی موجود هیچ برنامه دقیقی ارائه نداده 
است و جز فعالیت های پرحجم همه ناظران منتظرند تا ببینند 
که برنامه های ایشان درزمینه های اساسی چیست؟ رئیس دولت 
تاکنون3 گفت وگوی مستقیم وزنده با مردم داشته است ولی 
درهر3 برنامه بجزاظهاربرخی ازکلیات نفرموده اند که برنامه های 
مشخص ایشان چیست ؟ در آخرین گفت وگو تلویزیونی آقای 
رئیسی که شب یکشنبه پخش شدمتاسفانه مجری برنامه ابتدا 
چند دقیقه ای به تعریف وتمجید از دولت پرداخت ودرطول 
برنامه هم به جای برخورد حرفه ای وطرح سوالات مشخص 
وکوتاه نگذاشت تا اگر برنامه ای وجود دارد ازسوی رئیس دولت 
ارائه شوند. سوالات بزرگ وگزنده ای وجود دارد که نفس تاخیر 
در پاسخ به آنها خود مشکل آفرینند واقتصاد رنجور و فعالان 
اقتصادی را سردرگم می کند. مثلا مجری برنامه می توانست 
از پرواز قیمت دلاربه بالای 30 هزارتومان بپرسد؟ پروازی که 
نفس ها رادر سینه حبس کرده است ومردم را بشدت نگران 
ساخته است؟ شاید به جرات بتوان گفت که اغلب خبرگزاری ها 
وتلویزیون های دنیا لحظه به لحظه خبرهای مربوط به مذاکرات 
هسته ای وین را پیگیری می کنند ولی در برنامه گفت وگوی 
مهم رئیس دولت با مردم بیش از یک دقیقه به آن پرداخته نشد 
و چونان یک مسئله حاشیه ای نگریسته شد! درموضوع آب که 
به نقاط بحران خیزوخطرناک خود نزدیک می شود حداقل 
می شد صادقانه به تشریح وضع موجود پرداخت وبه برنامه های 
آتی اشاره کرد ولی همه سوال ها و ابهام ها پیرامون آن بی پاسخ 
ماند وهیچ کس نمی داند که دولت دراین زمینه چه می خواهد 
بکند وآیا صرفا منتظرآسمان است که ببارد وما را از این بحران 
نجات دهد!؟ به نظر می رسد خطرمشغول شدن دولت به جزئیات 
وغلفت ازمهمات و کلیات واقعا درحال خودنمایی است. قطعا 
جاده فلان روستا وشهرستان باید احداث شود، مسلما مشکل 
فاضلاب اهواز باید برطرف شود،حتما باید تعداد داروخانه های 

توزیع کننده داروهای کرونا زیاد ...

پرکاری یا غفلت ازمسائل اصلی؟ 

جعفر گلابی 
روزنامه نگار

حسین معافی
تحلیلگر مسائل آموزشی

 

»دستور رئیس سازمان قضا به سازمان بازرسی و دادستان 
کل کشور جهت بررسی ویژه و مجدد وضعیت بورس« حجت 
الاسلام والمسلمین اژه ای در جلسه ای که در شورای عالی قضائی 
برگزار شده، اعلام کردند اگر در حوزه بورس تخلف و جرمی 
صورت گرفته است به هیچ وجه قابل بخشش و اغماض نیست. 
قرائن و شواهد هم به گفته ایشان این گونه حکایت می کند که 
یک روال عادی و متعارف در بورس رقم نمی خورد. بنابراین 
بار دیگر این موضوع را درخواست می کنم و اعلام کرده اند 
در موضوع بورس باید کار هم افزایی و همکاری همه جانبه 
انجام شود و به صرف گزارش گرفتن اکتفا نشود. همچنین 
به دادگستری استان تهران دستور داده اند که نتایج گزارش 
تحقیق و تفحص مجلس با ذکر دلایل اطلاع رسانی شود و مردم 
قانع شوند و صراحتا اعلام کرده اند که تعداد کثیری از مردم به ما 
اعتماد کرده ، پول خود را وارد بورس کرده و حالا متضرر شده اند. 
همان طورکه رئیس قوه قضائیه هم فرموده اند بخشی از این 
ضررها در بورس طبیعی است. وقتی یک جایی سرمایه گذاری 

می کنیم، احتمال سود صددرصد نیست. سرمایه گذاری احتمالا 
ضرر هم هست اما آنچه مشخص است بورس ایران یک حرکت 
طبیعی را دنبال نکرد. بورس به عنوان یک قلک در اختیار دولت 
شد. سال گذشته وضعیت بورس به گونه ای شد که همه مسئولان 
به صنعت بورس ورود پیدا کردند. دیروز تلفنی یکی از دوستانم 
گفت که وقتی شروع به تعریف از آقای اژه ای کردید، من تعجب 
کردم و گفتم ایشان دنبال چی هست! ولی هرچه پیش رفتم، 
دیدم کارهایی که آقای اژه ای انجام می دهد، قابل تحسین است 
و وقتی به موضوع بورس برخوردم، به حرکت هایی که ایشان 
نشان می دهد، علاقه مند شدم که حمایت کنم. یک اتفاق ساده 
نیست؛ گفته می شود 70 میلیارد دلار سرمایه در بورس هدر 
رفت. نمی دانم با این اعداد چگونه برخورد کنم. درست است 
یا غلط؟ ولی بسیار بالاست. پایان سال 98 و تا مرداد سال 99، 
تب بورسی همه کشور را فرا گرفت. علت هم داشت. چون وزیر 
محترم کار آقای محمد شریعتمداری رسما اعلام کردند ۱0 
درصد از شستا را وارد بورس کرده ایم. اتفاقی که برای نخستین 
بار رخ می دهد و شفاف سازی می شود و شرکت های شستایی 
در منظر قرار می گیرند. وقتی رئیس جمهور، وزرای اقتصادی 
و دیگران راجع به سرمایه گذاری در بورس با اطمینان صحبت 

کردند، همه افراد؛ آنها که اندک ...

نکاتی درباره دستور بورسی قاضی القضات
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آرمان ملــی: رئیس جمهــور در آخرین 
اظهارت خود از کنترل تــورم خبر داده و 
تاکید کرده مهمترین غــول اقتصاد ایران 
در حال کاهش اســت اظهارتی که با آمار 
منتشر شده از ســوی وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در تناقض بوده به طوری که 
این وزارتخانه در بررسی روند قیمت اقلام ...

آرمان ملی: از روز گذشته محدودیت های 
هوشــمند کرونا در کشــور آغاز شــد، 
محدودیت هایی که به باور کارشناســان 

ضمانت اجرایی ندارد، چون بسیاری از ...

آرمان ملی: شورای نگهبان با استناد به نامه 
رئیس هیات عالی نظارت بر حسن اجرای 
سیاســت های کلی نظام باردیگر مصوبه 

ساماندهی صنعت خودرو که از ...

گزارش»آرمان ملی« از تعویق دوباره مدیریت 
هوشمند کرونا در سایه ورود سویه اومیکرون: 

 »واكسن نزده ها« 
 به مهلت١٠ روزه 

اعتنا      نمي كنند
قرار بود از 15 آذر طرح محدودیت های 
هوشمند با سامانه امید اجرا شود، اما 
استاندار تهران از تعویق آن خبر داد 

»آرمان ملی« بازگشت دوباره طرح ساماندهی 
خودرو از سوی شورای نگهبان را بررسی می کند:

پیروزی مافیای خودرو 
 از پدیده ای جدید 

در قانونگذاری
 تداوم سوچرانی 
 مافیای خودرو 

از کشمکش دو نهاد

بررسی گزارش وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی نشان می دهد: 

 فقر غذايي 
در راه است

رئیس جمهور:

همین صفحه

سخــــن روز
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»دستور رئــیس سازمان قضــا به سازمان بازرسی و 
دادستان کل کشور جهت بررسی ویژه و مجدد وضعیت 
بورس« حجت الاسلام والمسلمین اژه ای در جلسه ای که در 
شورای عالی قضائی برگزار شده، اعلام کردند اگر در حوزه 
بورس تخلف و جرمی صورت گرفته است به هیچ وجه قابل 
بخشش و اغماض نیست. قرائن و شواهد هم به گفته ایشان 

این گونه حکایت می کند که یک ...

نکاتی درباره دستور بورسی قاضی القضات

جعفر گلابی 
روزنامه نگار

تقریبا بیش از دو دهه است که به طور مستقیم در حوزه 
آسیب های اجتماعی و امور اجتماعی در سطوح مختلف 
کارشناسی تا مدیریتی در سطوح ملی در سازمان های 
مختف کار می کنم. در تمام طول این سال ها، وقتی به 
سیاستگذاری ها، برنامه ریزی ها، اقدامات انجام شده، 

تغییراتی که در دولت های مختلف با ...

نه تنها اصلاح طلبان بلکه آن دست ازکسانی که از اساس 
جمهوری اسلامی را قبول ندارند ولی دلسوز کشورومردم 
هستند، نمی خواهند دولت سیزدهم شکست بخورد و نتواند 
حداقل به اقتصاد کشور سروسامانی بدهد. صد روز از تصدی 
دولت آقای رئیسی می گذرد وبا اینکه هنوز برای قضاوت 

نسبت به عملکرد او بسیار زود ....

آسیب های اجتماعی، درمان مایکروفری ندارد
سیدحسن موسوی چلک

رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران

همین صفحه

همین صفحه

پرکاری یا غفلت ازمسائل اصلی؟ 

  نعمت احمدی
حقوقدان

»آرمانملی«ازدلایلرشدقابلتوجهمعاملاتآبانماهمسکنگزارشمیکند:

    »احتمال جهش قیمت مسکن« با رونق معاملات
   رونقی در کار نیست؛ فنر تقاضا آزاد شده است!

   از توسعه 
 روابط با امارات 
استقبال می کنیم
      به دنبال تقویت روابط 
    تهران - دمشق 
    هستیم

عدم استقبال دانش آموزان از آزمون های 
حضوری

در یک تحقیق میدانی که در مدارس متوسطه اول و دوم 
در آزمون های مستمر در شهر اراک صورت گرفت، مشخص 
شد که به رغم آموزش های حضوری و ترکیبی که در مدارس 
انجام می شود، دانش آموزان علاقه ای به شرکت درآزمون های 
حضوری ندارند و چون حضور در مدرسه الزامی نیست و آزمون 
به صورت مجازی نیز به صورت همزمان انجام می شود اکثر 
دانش آموزان در آزمون های غیر حضوری شرکت می کنند. 
این در حالی است که سخنگوی وزارت آموزش و پرورش 
اعلام کرده است که آزمون های پایانی نوبت اول در دیماه در 
تمامی مقاطع تحصیلی باید به صورت حضوری انجام شود 
و دانش آموزان چه در کلاس های حضوری شرکت کنند و یا 
آموزش را بصورت مجازی دنبال نمایند باید سرجلسه امتحان 
حاضر شوند و امتحانات فقط برای دانش آموزانی که مبتلا 
به کرونا شده و یا عذرموجهی برای حضور در مدرسه دارند 
به صورت مجازی برگزار خواهد شد. اگر چه تلاش های زیادی 
توسط معلمان خلاق و استفاده از نرم افزار های مختلف برای 
جلوگیری از تقلب دانش آموزان در آزمون های مجازی انجام 
شد ولی به صفر رسیدن این تقلب ها غیر ممکن است. جدی 
نگرفتن آموزش ها و آزمون های مجازی، دریافت نمرات عالی و 
غیر واقعی در آزمون های غیر حضوری، استفاده از خرد جمعی 

ومشورت در این آزمون ها، کسب ...

 گزارش »آرمان ملی« 
از رویکرد صداوسیما در گفت وگوی 

تلویزیونی رئیس جمهور:

ِ بدون شنيد«
 

 »گفت
 - مطالبات مردم 

گم شد
 رضا دلاوری مجری تهران 20: 

 این »گفتِ« زنده با مردمه 
نه »گفت و گو«

آرمان ملی: رویکرد صداوســیما به 
دولت  ها همواره نوع ســویه گیری و 
سمت گیری این سازمان را مشخص 

کرده است و دیگر کسی نیست که ...

 بخشی هایی از اصلاح طلبان و اصولگرایان 
بر تشکیل حزب فراگیر تاکید دارند

 بهارستان،گزینه 
پس از دانشگاه

رویای پاستور و تمنای بهارستان؛ 
تدریس در دانشگاه یا مجلس 1402؟
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صفحه3
 سخنگوی وزارت امورخارجه 

 تاکید کرد:

 عزم قطعي
  براي »توافق« 

و »لغو تحریم ها«

 سعید شریعتی در گفت و گو با »آرمان ملی«:

گفت وگوهای  آرمان ملی                                                
دیاکو حسینی :

 ترس از ایران
صفحه 3امارات را به سمت اسرائیل برد!

حسین عبدی:

 نمایش 
صفحه11غیرجذاب دربی 

یاد                                               د                                               اشت های آرمان ملی                                                
سر مقاله : غلامعلی رجایی

 ضرورت پرهیز از 
رفتارهای پوپولیستی

شهرام شمس

 نسخه الکترونیک شمشیر 
دولبه سلامت

میرجواد میرگلوی بیات

 چرایی سفر بن سلمان 
به عمان؟

احمد زید آبادی

 هشدار! 
خار در راه توست!

صفحه 2

صفحه6

صفحه2
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ادامه  صفحه 9

ادامه  صفحه6

ادامه  صفحه6

صفحه  6

 احزاب بايد به نفع مردم
 مطالبه كنند؛ 

 نه   التماس!

تقریبا بیش از دو دهه است که به طور مستقیم در حوزه آسیب های 
اجتماعی و امور اجتماعی در سطوح مختلف کارشناسی تا مدیریتی 
در سطوح ملی در سازمان های مختف کار می کنم. در تمام طول این 
سال ها، وقتی به سیاستگذاری ها، برنامه ریزی ها، اقدامات انجام شده، 
تغییراتی که در دولت های مختلف با گرایش های سیاسی مختلف 
صورت می گیرد، نگاه می کنیم، درمی یابیم که اتفاق مهم و اساسی 
برای این حوزه، گرفته نشد. به رغم همه کارهای انجام شده که 
سپاسگزاری می کنم اما این کارها متناسب با وضعیتی که در کشور 
در این حوزه داریم، نیست و نبوده و آنچه هم که الان داریم، باز هم 
متناسب با شرایط کشور ما نیست. این موضوعی نیست که بشود آن را 
کتمان کرد. هر ازچندگاهی مسئولان وعده و وعید هایی می دهند که 
به صفر می رسانیم، ساماندهی می کنیم، سند می نویسیم و خیلی از 
کارهای دیگری که به کرّات شنیدیم و گوش ما با این عبارات و مضامین 
و اخباری که ارائه می شود، آشناست. اما به یک چیز کمتر توجه کردیم 
و آن اینکه آسیب های اجتماعی یک شبه بوجود نیامد که یک شبه از 
بین برود. این را مدنظر قرار ندادیم که آسیب های اجتماعی محصول 
فقط بخش اجتماعی جامعه نیست. آسیب های اجتماعی در نتیجه 
تصمیم گیری ها و سیاستگذاری ها در سایر حوزه ها از جمله اقتصادی، 
سیاسی، فرهنگی، بهداشتی و غیره هم هست که امروز ما شاهد چنین 
وضعیتی هستیم. انتظارم به عنوان یک مددکار اجتماعی این است 
که اگر کاری نمی توانیم انجام دهیم، وعده وعیدهای مایکروفری که 
سریع بتوانیم آسیب های اجتماعی را جمع کنیم و ساماندهی کنیم 
را هم ندهیم واز این دست عبارات به کار نبریم. جامعه علمی کشور 
از این عبارات در مدیریت امور اجتماعی خسته شدند. همه کسانی 
که حداقل دانشی در حوزه اجتماعی و آسیب های اجتماعی دارند، 
می دانند که پیچیدگی، درهم تنیدگی، دشواری موضوعات اجتماعی 
و سیال بودن موضوعات اجتماعی به گونه ای است که چنین وعده و 
وعیدهایی قابلیت تحقق ندارد. این نوع پیشنهادات هم وهن به جامعه 
علوم اجتماعی است و هم به نظر می رسد بی توجهی به آن چیزی است 
که در جامعه دارد می گذرد. آسیب های اجتماعی را ما نمی توانیم به 
شکل ضربتی و آنی و فوری مدیریت کنیم. امروز لایه های زیرزمینی که 
در حوزه آسیب های اجتماعی ایجاد شد، براحتی قابل مدیریت نیست. 
عفونت هایی که در حوزه آسیب های اجتماعی ایجاد شد، براحتی 
قابل مدیریت نیست که فکر کنیم سریع در مایکروفر بگذاریم، سریع 
دربیاوریم و داغ شود و بدین ترتیب نیازمان برآورده شود. واقعا این نوع 
نگاه به آسیب های اجتماعی در حوزه علوم اجتماعی اصلا مورد پذیرش 
نیست. اگر قصد مدیریت صحیح در این حوزه را داریم، راه دیگری را 
باید انتخاب کنیم و طرح دیگری را باید دراندازیم تا همه کشور، همه 
بخش ها و اجزاء، همه قوا و همه ظرفیت ها در این حوزه به کار گرفته 
شود با این هدف که گام اول، روند رشدش را کنترل کنیم نه اینکه از 
بین ببریم که امکان پذیر نیست. چنین وعده هایی را ندهید، ضمن 
اینکه چنین وعده هایی دیگر خریدارهم ندارد. مردم هر روز بیشتر از 
روزهای قبل دارند در حوزه های آسیب های اجتماعی مشاهده می کنند 
و بسیاری از مصادیق مربوط به آسیب های اجتماعی مشهودتر شده. لذا 
تا زمانی که همه اجزا برای مدیریت این حوزه همراه و همراستا و همگام 
نشوند، همه ظرفیت ها به کار گرفته نشوند، استراتژی های درست در 
این حوزه به کار گرفته نشود، به نظر می رسد که با رویکرد مایکروفری 

آسیب های اجتماعی حل نخواهد شد.

آسیب های اجتماعی، درمان مایکروفری ندارد

سیدحسن موسوی چلک
رئیس انجمن مددکاران اجتماعی ایران

  نعمت احمدی
حقوقدان
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  احزاب به نفع جامعه مدنی از دولت امتیاز بگیرند

     دولت توانمند در بستر 
    جامعه قدرتمند شکل می گیرد


